
 
 

 

Schriftelijke vragen PvdA Steenwijkerland, conform artikel 37 van het reglement van orde 

 

Aan: het college van B&W Steenwijkerland  

 

Betreft: Huisartsenzorg in Steenwijkerland 

 

Geacht college, 

 

De fractie van de PvdA wordt regelmatig benaderd door nieuwe inwoners van 

Steenwijkerland, die niet in staat zijn om zich in te schrijven bij een huisarts, omdat (bijna) alle 

huisartsenpraktijken een patiëntenstop hebben. Hierdoor zijn zij vaak gedwongen bij de 

huisarts in hun oude woonplaats(vaak op grote afstand) ingeschreven te blijven en daarheen 

te reizen voor bijvoorbeeld periodieke controles of een griepvaccinatie. Van de medewerkers 

van Vluchtelingenwerk, begrepen wij, dat ze met de mensen die zij begeleiden tegen dezelfde 

problematiek aanlopen. Wij maken ons ernstig zorgen over deze situatie, vooral ook in het 

licht van het stijgende aantal inwoners de komende jaren.  

 

De huidige situatie roept bij ons de volgende vragen op: 

 

1. Heeft het college inzicht in relevante cijfers voor het functioneren van de huisartsenzorg, nu 

en de komende jaren, bijvoorbeeld hoeveel inwoners nu geen huisarts hebben, in welke 

kernen nieuwe inwoners zich nog kunnen inschrijven bij een huisarts of op welke termijn de 

zittende huisartsen met pensioen gaan? 

 

2. Op welke wijze worden zittende huisartsen meegenomen in de planvorming wat betreft de 

bouw van nieuwe woningen? Vinden er met hen gesprekken plaats?  

 

3. Voorziet het college een toenemend gebrek aan huisartsen in Steenwijkerland en zo ja, 

welke instrumenten heeft de gemeente om hier proactief op in te spelen?  

 

4. Is het college bekend met het recent gestarte inittiatief  “De Polderdokter” in de gemeente 

Noordoostpolder? Ziet het college ook mogelijkheden voor een dergelijk project in 

Steenwijkerland om meer jonge huisartsen aan te trekken?  

 

We kijken uit naar uw antwoorden. Met vriendelijke groet, 

 

Fractie Partij van de Arbeid 

 

Steven Bunt.  




